
 
 
 
Protokoll fört vid sammanträde med Norrmalms handikappråd onsdagen den 9 november 
2005 kl.14.00-16.00 i stadsdelsförvaltningens huvudkontor, Tulegatan 13, 
sammanträdeslokalen Tule, 1tr  
 
Justeras 2005-11- 
 
 
Olof Söderlind 
 
Justeras 2005-11- 
 
 
Ingrid Duke  
 
Närvarande: 
 
Norrmalms handikappråd 
Olof Söderlind, ordförande  His 
Åke Åberg   SRF 
Ulla Elfving Ekström  IFS 
Louise Lindström  DHR 
Ingrid Duke   RTP-S (närvarande via konferenstelefon) 
Ulrika Pohl Andersson  FUB 
 
Tjänstemän 
Yngve Lindström  Chef för stadsmiljö- och planeringsavdelningen 
Monica Fredriksson  vik samhällsplanerare 
Ann-Charlotte Nilsson  Chef för ekonomiavdelningen 
 
Förhinder hade anmälts av Teresa Melin och Göran Tegner (adjungerad). 
 
 
 
1. Godkännande av dagordning 
Den föreslagna dagordningen godkändes efter ändringar. 
 
2. Val av protokolljusterare 
 Ingrid Duke utsågs att jämte mötesordförande justera dagens protokoll. 
 
3. Anmälan av protokolljustering 
Det anmäldes att protokollet från sammanträdet 2005-10-05 har justerats och sänts ut. 
 
4.   Begäran om kartläggning av handikapptillgängligheten på Norrmalm – svar på skrivelse 
från ledamoten Ulla Dahl (mp)  
Information om förslag till tjänsteutlåtande lämnades av Monica Fredriksson, vik 
samhällsplanerare. 



Stockholms målsättning är ju att vara världens mest tillgängliga huvudstad år 2010. För att 
förverkliga detta krävs att alla instanser i staden samarbetar. Ett betydande arbete utförs av 
stadens Tillgänglighetsprojekt som senast 2007 kommer att ha upprättat tillgänglighetsplaner 
för samtliga stadsdelar. 
Rådet ansåg att tjänsteutlåtandet var bra men hade några tillägg att föreslå. Bl a ville man ha 
med en skrivning om att i det fortsatta arbetet med tillgängligheten på Norrmalm är det viktigt 
att projektorganisationen håller kontakt med handikapprådet som sakkunniginstans i dessa 
frågor. 
Rådet önskade att det till nästa sammanträde tas fram fakta om planerade 
tillgänglighetsåtgärder för Norrmalm år 2006. Detta ombesörjer rådets sekreterare. 
Dessutom beslöt rådet att i början av år 2006 bjuda in Tillgänglighetsprojektets handläggare 
för Norrmalm för överläggning. 
 
5 ”Spindeln i fritidsnätet -  en central uppgift” Slutrapport 30 juni 2005 av Kajsa Åkerlind 
Rapporten handlar om fritidsverksamhet för ungdomar med funktionshinder. 
Som ett komplement till denna delade sekreteraren ut en handling som beskriver situationen 
på Norrmalm. 
Rådet önskade att på kommande sammanträde få en föredragning om förhållandena på 
Norrmalm.   
 
6.Planering av samrådsmötet med Norrmalms stadsdelsnämnd 2005-11-17 
Handikapprådet önskar ta upp följande frågor för diskussion med nämnden: 
• Läsombudsverksamheten (FUB har tidigare fått löfte om företräde hos nämnden i denna 

fråga) 
• Det nya resursfördelningssystemet för socialpsykiatrin. 
• Budgetprocessen förra året. Hur gick den till? Vilka erfarenheter kan dras? 
• Tillflyktsbostad för kvinnor med funktionshinder 
• Samverkansformer mellan stadsdelsnämnden och handikapprådet 
 
7.Café Katarina, Sabbatsbergsvägen 20 bv 
Ulrika rapporterade om Café Katarina, som är en daglig verksamhet enligt LSS i stadsdelens 
egen regi. Köksavloppet saknar dessvärre fettavskiljare och därför kan verksamheten 
eventuellt komma att läggas ner eller ändra inriktning. 
Rådet önskar närmare information om frågan vid nästa sammanträde. 
 
8.  Information om arbetet med stadsdelens budget för år 2006 
Ann-Charlotte Nilsson rapporterade om de ekonomiska förutsättningarna inför 2006 med 
koncentration på angelägna frågor för personer med funktionshinder. 
  
Det stadsövergripande budgetförslaget innehåller bl a flera uppdrag som gäller 
tillgänglighetsfrågor till kommunstyrelsen. Exempelvis skall tillgänglighetsprojektet följas 
upp och utvärderas under våren 2006 och under samma tid skall det tas fram en planering för 
stadens arbete med att eliminera enkelt avhjälpta hinder i publika lokaler och på offentliga 
platser fram till år 2010. 
 
Stadens system för att fördela medel till stadsdelarnas handikappomsorg är komplicerat. 
Handikappomsorgen på Norrmalm dras med ett betydande underskott.  
 
 
 



Socialpsykiatrin bryts ut från fördelningsnyckeln för vuxna och blir en egen 
fördelningsnyckel. Konkret innebär detta mindre resurser till socialpsykiatrin. 
 
Ulla påpekade att det redan sparsamt tillmätta stödet till psykiskt funktionshindrade inte går 
att skära ner mer utan att det får negativa konsekvenser för individen.  
 
Rådet önskade fortlöpande information om stadsdelens budgetarbete. 
 
11.  Tid för nästa sammanträde 
Nästa sammanträde äger rum torsdagen den 1 december kl 14.00-16.00. 
 
Vid protokollet 
 
Sten Lagerberg 
Sekreterare i rådet 
 
 
 
 
 
  
 
 
 


